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1e journaal wijkplan Gorecht  

Dit is het eerste journaal rondom het maken van een gezamenlijk wijkplan van en voor de 

bewoners in Gorecht. Via dit journaal, en de opvolgende journaals, wordt de stand van zaken 

van het wijkplan bijgehouden. Dit gaat om een terugkoppeling van de belangrijkste afspraken 

en acties vanuit de werkgroep wijkplan Gorecht maar ook om acties die buiten deze 

bijeenkomsten in de wijk plaatsvinden die te maken hebben met het wijkplan. Dit journaal is 

daarmee een mooie manier om iedereen die geïnteresseerd is in het wijkplan (en / of graag 

wil meedoen) op de hoogte te houden en hopelijk enthousiast te maken en te houden. 

 

Wat gaan we ook alweer doen?! 

Vanuit de gemeente Midden Groningen heeft de 

bewonerscommissie Gorecht de vraag gekregen om met en 

voor elkaar een wijkplan van en voor Gorecht te maken. De 

bewonerscommissie Gorecht wil hier graag samen met zoveel 

mogelijk bewoners uit Gorecht invulling aan geven. Een 

belangrijke insteek van het wijkplan is dat het energie moet 

opleveren. Tijdens en met het maken van het wijkplan krijgt 

Gorecht ondersteuning van Evert Dagelet (BuurtBuro Dagelet) 

in de rol van procesbegeleider. Evert is ook betrokken bij de 

wijkplannen in Foxhol en het Margrietpark. 

 

 

De werkgroep wijkplan Gorecht, 

hoe zat dat ook alweer? 

Om zoveel mogelijk bewoners uit 

Gorecht te bereiken en te laten 

meepraten, meedenken en 

meebeslissen hebben we een 

werkgroep opgericht waarin 

verschillende bewoners (en 

professionals) uit Gorecht aan 

deelnemen. Deze werkgroep wil 

zoveel mogelijk informatie, kansen, 

talenten, vragen en goede ideeën 

ophalen voor het wijkplan. In de 

werkgroep zitten op dit moment o.a. leden van het de bewonerscommissie Gorecht, actieve 

bewoners uit de buurt en de opbouwwerker. Op dit moment hebben we al een behoorlijke 

club van bewoners bij elkaar dus dat is ontzettend mooi! De werkgroep denkt na over hoe en 

waar we alle input kunnen ophalen. Omdat veel werkgroepleden zelf ook onderdeel/ 

bewoner zij van Gorecht is ook hun input ontzettend waardevol.  



Tweeledig 

De bijeenkomsten van de 

werkgroep zijn daarom tweeledig: 

ten eerste hebben alle 

werkgroepleden een belangrijke 

rol in het geven van hun eigen 

input voor het wijkplan. Ten 

tweede denkt de werkgroep na op 

welke manier we ‘de buurt’ zo goed 

mogelijk kunnen betrekken bij het 

maken van het gezamenlijke wijkplan.  

 

  

 

 

 

 

 

 

Altijd een lege stoel 

We zitten al met een behoorlijk groep aan tafel, dat is harstikke mooi! Omdat 

Gorecht een wijk is met veel verschillende culturen en doelgroepen en omdat 

we echt een wijkplan van en voor alle wijkbewoners willen maken is het de vraag of we op 

dit moment iedereen vertegenwoordigen? Denk aan bv jongeren? Verschillende culturen? 

Ondernemers? Etc.  

Actie allen: We spreken af dat we blijven nadenken of we alle benodigde ‘partijen’ aan tafel 

hebben en zo niet op hoe (en op welke manier) we hen erbij kunnen betrekken. Dit hoeft 

niet altijd per se in een overleg te zijn, andere vormen zijn ook mogelijk!    



 

Communicatie met en richting de wijk, hoe dan?!  
Als werkgroep willen we zo goed mogelijk communiceren met de wijk. Dit om uit te leggen 

wat we graag samen willen gaan maken, bewoners uit te nodigen om mee te doen en om 

tussendoor acties/ resultaten te laten zien. Op welke manieren kunnen we het beste 

communiceren met de bewoners uit Gorecht!? 

 

Facebook bewonerscommissie Gorecht 

Op dit moment communiceert de 

bewonerscommissie vooral vanuit hun 

Facebookpagina.  

 

 

 

 

Wijkwebsite 

De nieuwe 

wijkwebsite van 

Gorecht is nog in 

ontwikkeling. 

 

Nog meer?? 

 

Vraag: Op welke manier nemen we alle bewoners zo goed mogelijk mee in het proces 

rondom het maken van het wijkplan!? Wat is er al en waar moeten we iets extra’s doen!? 

Actie: Evert maakt een algemeen stukje over de aanleiding en de werkwijze van het creëren 

van een gezamenlijk wijkplan, deze deelt hij met Jos zodat deze gedeeld kunnen worden via 

de communicatie kanalen van de wijk 

 

 

 

 



Aansluiten bij wat er al is! 

Vanuit de werkgroep willen we zoveel mogelijk aansluiten bij wat er al is in de wijk in plaats 

van allerlei nieuwe dingen organiseren. Om dit zo goed mogelijk te doen is het goed dat we 

een overzicht hebben van wat er allemaal al gebeurt en aanwezig is in de wijk!? Denk aan 

jaarlijkse (buurt)bijeenkomsten (zomermanifestatie), bewonersinitiatieven maar ook 

aanwezige verenigingen (moskee, De Badde etc), scholen, wijkteam maar ook de huidige 

renovatie, gasloos Gorecht etc. 

Actie: Chris maakt een eerste opzet met wat er allemaal al aanwezig is en gebeurt of gaat 

gebeuren. Vanuit daar kunnen we kijken waar we de komende periode willen aanschuiven 

vanuit de werkgroep met als doel om zoveel mogelijk bewoners te bereiken en te betrekken 

bij het wijkplan.  

 

Grote wijk met verschillende sub-buurten 
Gorecht is een behoorlijk grote wijk en 

vanuit de werkgroep wordt aangegeven 

dat het bestaat uit meerdere sub-

buurten. Als we zoveel mogelijk 

bewoners willen bereiken is het goed 

om te weten wat de bewoners in 

Gorecht als hun (eigen) buurtje 

beschouwen omdat de ervaring is dat 

bewoners vaak wel over hun directe 

woonomgeving willen meepraten en meedoen.  

Om uiteindelijk te komen tot een gezamenlijk wijkplan wordt het de uitdaging om helder te 

krijgen waar op (sub)buurt niveau behoefte aan is en waar op buurtniveau behoefte aan is. 

 

Overzicht van waar en wie 
Om inzichtelijk te houden met wie en 

waar we de bewoners hebben gesproken 

over het wijkplan houden we op een grote 

kaart van de wijk bij welke bewoners we 

waar gesproken hebben. Deze kaart laat 

ook zien waar we nog relatief weinig 

bewoners hebben gesproken en op welk 

(sub)buurtje / straat we ons nog extra op 

willen richten.  

 

 Hierboven de kaart met adressen die we tot nu toe hebben gesproken.  



Eerste actie in de buurt!  

Ondanks dat we nog maar net gestart zijn is er in 

december 2024 al een eerste actie in de buurt 

geweest! Een gedeelte van de werkgroep sloot aan 

bij de activiteit Winterpret. Aan de hand van een 

aantal kaarten van de wijk hebben ze hier de 

volgende vragen gesteld; 

1.) Wat vindt u mooie en waardevolle plekken in 

de buurt?! 

2.) Wat zou er in de buurt (nog) mooier en beter 

kunnen?!  

Deze eerste actie heeft direct al goeie input 

opgeleverd.  

 

 

Maarten geeft een korte 

samenvatting van de opgehaalde 

opbrengsten 

 

 



Eerdere wijkvisie Gorecht 
Chris geeft aan dat in het verleden (inmiddels ruim 20 jaar geleden!?) een wijkvisie Gorecht 

is opgesteld. Ook hier waren veel bewoners bij betrokken. Ivm grootschalige renovatie, sloop 

en nieuwbouw is de wijk natuurlijk veel veranderd maar het is wel interessant om deze 

wijkvisie nog eens op te sporen. Naast de inhoud van deze wijkvisie is het ook goed om te 

bekijken op welke manier de bewoners toentertijd betrokken waren. Wat werkte daarin 

goed? Wat niet?... 

Actie: Chris gaat graven in zijn archief om de wijkvisie op te sporen!  

 

Tot zover dit eerste journaal en heel graag tot de volgende bijeenkomst op dinsdagavond 18 

februari. De exacte tijd en locatie volgt nog (via Jos en of de groepsapp). 

 

Groet!  

Evert  

Evert Dagelet 
BuurtBuro Dagelet 
Tel: 06-20197998 
Mail: evert@buurtburo-dagelet.nl  
www.buurtburo-dagelet.nl 
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